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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a sérült gyermekek és családjuk sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr! 

A koronavírus-járvány minden ember életét érintette valamilyen módon az országban, a világon.
Különösen szenvednek most a különböző alapítványi fenntartású intézmények, hiszen ők nagyban
rá vannak szorulva az adományokra, amelyek a gazdasági nehézségek hatására csökkentek. A Bliss
Alapítvány 1993 óta (2017 óta iskolaként) működteti a Bóné András Kommunikációs és Fejlesztő
Iskolát, ahova halmozottan sérült, beszédfogyatékos gyermek és fiatalok járnak. Talán mondanom
sem  kell,  hogy  tevékenységük  kiemelkedő  az  országban,  olyan  munkát  végeznek,  amellyel
számtalan fiatal és családjuk életét teszik könnyebbé. 

A járvány hatására sajnos ez az iskola is veszélybe került, a támogatások elapadtak és a pályázati
források  is  nagyban  csökkentek  az  elmúlt  években.  Az  alapítvány  és  a  szülők  jelenleg
adománygyűjtés keretében igyekeznek összegyűjteni az egy évre való működési költség 28 100 000
forintos összegét, de a július 9-i határidő vészesen közeledik. Ha nem sikerül összeszedni ezt az
összeget,  azzal  számos  gyermek  és  családja  élete  fog  gyökeresen  megváltozni,  sokkal-sokkal
nehezebbé válni. 

Tisztelt Miniszter Úr!

-  Tervezi-e  a  minisztérium,  illetve  a  kormány,  hogy a  gazdaság  újraindításának  jegyében  és  a
családok  védelme  érdekében  támogatja  és  biztosítja  a  hasonló  jellegű  alapítványok,  iskolák
működését? 

- Várható-e, hogy a jövőben több pályázati forrás válik elérhetővé az ilyen jellegű feladatokat ellátó
alapítványok és intézmények számára? 

- Megmentik-e a Bóné András Kommunikációs és Fejlesztő Iskolát és az ott tanuló gyermekeket? 



Várom érdemi válaszait!
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